

Our ref: KIPCO/GCOO 29/21 dated June 30, 2021

Boursa Kuwait Company
KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject: Disclosure from KIPCO regarding the sale of an ownership stake in a subsidiary

الموضوع: افصاح المشاريع بخصوص توقيع عقد بيع حصة في شركة تابعة

With reference to the above subject, and the requirements of the fourth chapter from module ten of the executive bylaws of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن انشاء هيئة اسواق المال وتنظيم نشاط الاوراق المالية وتعديلاته، بشأن الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Samer Khanachet
Group Chief Operating Officer


كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القابضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

مكا

سامر خنشت
الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

30 June 2021	30 يونيو 2021	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القاظمة) ش.م.ك.ع. "المشاريع"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed
KIPCO has signed a contract to sell 45% beneficial ownership in one of its subsidiaries (Al-Ansar United Real Estate Company) to a related party (Al Futtouh Holding Company) for a total consideration of KD 48.7 Million.	قامت كيبكو بتوقيع عقد لبيع حصة منفعة للملكية (45%) في احدى الشركات التابعة (شركة الأنصار المتحدة العقارية) الى طرف ذو صلة (شركة الفتوح القاظمة) بإجمالي مبلغ 48.7 مليون د.ك.	المعلومة الجوهرية Material Information
There will be a positive impact on the interim financial statements of Q2-2021, through the realization of a profit of approximately KD 27 Million.	سوف يكون هناك أثر ايجابي على البيانات المالية المرحلة للربع الثاني من السنة المالية الحالية 2021 بتحقيق ربح قدره 27 مليون د.ك تقريباً.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Samer Khanachet
Group Chief Operation Officer



سامر خنشيت
الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

###